

Minimálbérhez és a garantált bérminimumhoz kapcsoló összegek, egyéb kedvezmények, és felső határok 2026

Minimálbér és garantált bérminimum alapján megállapított összegek 2026

Az alábbi összegek és éves határok, a minimálbér és a garantált bérminimum alapján megállapított értékek.

Munkaviszonyban foglalkoztatottak minimum járulék alapja

Munkaviszonyban foglalkoztatottak minimum járulék alapja a minimálbér 30%-a, azaz 96.840.-

Megbízási szerződéssel foglalkoztatottak biztosítotti alsó határa

A megbízási szerződéssel foglalkoztatottak (munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban) akkor lesznek biztosítottak, ha a jövedelmük eléri a minimálbér összegének 30 %-át, vagy naptári napokra annak harmincad részét, azaz 96.840.-/hó, vagy 3.228.-/nap.

Egyéni és társas vállalkozók

Társas vállalkozó, egyéni vállalkozó minimum járulékalapja, és szociális hozzájárulási adó alapja

Társas vállalkozó, egyéni vállalkozó minimum járulékalapja, és szociális hozzájárulási adó alapja

Minimálbér esetén:

- a Tb járulék alapja a minimálbér, azaz 322.800.-,
- a szociális hozzájárulási adó alapja a minimálbér, azaz 322.800.-

Bérminimum esetén – vállalkozó tevékenysége legalább középfokú iskolai végzettséget vagy középfokú szakképzettséget igényel:

- a Tb járulék alapja a bérminimum, azaz 373.200.-,
- a szociális hozzájárulási adó alapja a bérminimum, azaz 373.200.-,

Átalányadózó egyéni vállalkozók adómentes határa

Az átalányadózó egyéni vállalkozók bevétele adómentes az éves minimálbér feléig, azaz 1.936.800.-ig.

Minimálbérhez és a garantált bérminimumhoz kapcsoló összegek, egyéb kedvezmények, és felső határok 2026

Személyi kedvezmény adóalapot csökkentő havi összege

Személyi kedvezmény adóalapot csökkentő összege, a minimálbér egyharmada, száz forintra kerekítve, azaz 107.600.-

Szociális hozzájárulási adókedvezmények, szocho felső határa

Szociális hozzájárulási adó kedvezmények

Szociális hozzájárulási kedvezmények típusa és mértéke:

- szakképzetséget nem igénylő és mezőgazdasági foglalkoztatottak, a minimálbér adómértékének 50%-a, azaz 20.982.-
- munkaerőpiacra lépők után érvényesíthető adókedvezmény az első két évben a minimálbér 13%-a, azaz 41.964.-
- munkaerőpiacra lépők után érvényesíthető adókedvezmény a harmadik évben a minimálbér 13%-ának 50%-a, azaz 20.982.-
- a három vagy több gyermeket nevelő munkaerőpiacra lépő nők utáni adókedvezmény az első három évben a minimálbér 13%-a, azaz 41.964.-
- a három vagy több gyermeket nevelő munkaerőpiacra lépő nők utáni adókedvezmény a negyedik és ötödik évben a minimálbér 13%-a, azaz 20.982.-
- megváltozott munkaképességű személyek után érvényesíthető adókedvezmény maximuma a minimálbér kétszeresének 13%-a, azaz 83.928.-
- a védett korban elbocsátott köztisztviselők után érvényesíthető szociális hozzájárulási adókedvezmény a minimálbér négyszeresének 13%-a, azaz 167.856.-
- doktori (PhD) vagy ennél magasabb tudományos fokozattal vagy tudományos címmel rendelkező kutató, fejlesztő vagy a nemzeti felsőoktatásról szóló törvény szerint doktori képzésben részt vevő hallgató vagy doktorjelölt munkavállaló után a minimálbér kétszeresének a 13%-a, azaz 83.928.-

Szociális hozzájárulási adó felső határa

A szocho felső határa, a minimálbér huszonnégyszerese, azaz 7.747.200.-

Minimálbérhez és a garantált bérminimumhoz kapcsoló összegek, egyéb kedvezmények, és felső határok 2026

Személyi jövedelem adó mentességi határok:

- Távmunkavégzéssel kapcsolatos adómentes költségtérítés, a minimálbér 10%-a, azaz 29.080.-
- Kulturális szolgáltatás, sportbelépő bérlet éves adómentes összege a minimálbér, azaz 290.800.-
- Szövetkezeti tag éves béren kívüli juttatása adómentes összege a havi minimálbér 50%-a, azaz 145.400.-
- Szakszervezeti tag üdülési szolgáltatás adómentes éves határa a havi minimálbér összege, azaz 290.800.-

Szakképzéssel összefüggő juttatások adómentessége

- Hallgatói munkaszerződés adómentes juttatás határa a minimálbér, azaz 322.800.-
- Szakképzési munkaszerződés adómentes pénzbeli és nem pénzbeli juttatás határa a minimálbér, azaz 322.800.-
- A "régi" tanuló szerződéssel történő foglalkoztatás (46-os alkalmazás minőség kód) adómentes juttatásának határa a minimálbér 70%-a, azaz 225.960.- (50-70% között csak hiányszakma)

Egyszerűsített foglalkoztatottak közterhe, és napi maximuma

Egyszerűsített foglalkoztatottak közterhe száz forintba kerekítve:

- mezőgazdasági és idénymunka esetén a minimálbér 0,75%-a, azaz 2.400.-
- mezőgazdasági 120 nap felett a minimálbér 1,125%, azaz 3.600.-
- alkalmi munka esetén a minimálbér 1,5%-a, azaz 4.800.-
- filmipari statiszta esetén a minimálbér 3%-a, azaz 9.700.-

FILMIPARI STATISZTAKÉNT VÉGZETT TEVÉKENYSÉGRE TEKINTETTEL KIFIZETETT BEVÉTEL MAXIMUMA

Filmipari statiszta alkalmi munkából származó napi nettó jövedelme nem haladhatja meg a hónap első napján érvényes minimálbér 12 százalékát, száz forintba kerekítve, azaz 38.700.-ot.

Minimálbérhez és a garantált bérminimumhoz kapcsoló összegek, egyéb kedvezmények, és felső határok 2026

Egyszerűsített foglalkoztatottak napi mentesített keret összege

Az egyszerűsített foglalkoztatottak igazolásán feltüntetett napi mentesített keret összeg a napi minimálbér 130%-a, azaz 19.305.- vagy napi garantált bérminimum 130%-a, azaz 22.308.-

TB ellátásokhoz kapcsolódó összegek, összeghatárok

Maximumok

Táppénz napi maximuma a minimálbér kétszeresének harmincadrésze, azaz 21.520.-.

GYED havi maximuma a minimálbér kétszeresének 70%-a, azaz 451.920.-, napi 15.064.-

TB ellátás megállapítása minimálbér alapján

Ha a Ebtv alapján, az ellátást a minimálbér alapján kell megállapítani, akkor a minimálbér naptári napi összege, azaz 10.760.- az 50%-a, azaz 5380.- lesz az ellátás napi összege.

Egyéb minimálbérhez kapcsolódó összegek

Egyházi személyek minimum nyugdíjjárulék alapja

Egyházi személyek minimum nyugdíjjárulék alapja a minimálbér, azaz 322.800.-.

Táv munkavégzéssel összefüggésben fizetett adómentes költségtérítés

Adómentes a távmunkavégzéssel összefüggésben költségtérítés címén fizetett összegből legfeljebb havonta az adóév első napján érvényes havi minimálbér 10 százalékának megfelelő összeg, azaz 32.280.-.

Egyéb havi/éves határok 2026

Magyarországon mentesített jövedelem minimum járulékalapja

A megelőző év július hónapjára a Hivatalos Értesítőben közzétett nemzetgazdasági szintű bruttó átlagkereset hóban 715.765.-, ezzel összefüggésben, a magyarországon szja alól mentesített jövedelmek esetében a minimum járulékalap is erre változik, a Tbj. 27. § (1) bekezdés b pontja alapján.

Minimálbérhez és a garantált bérminimumhoz kapcsoló összegek, egyéb kedvezmények, és felső határok 2026

25 év alatti fiatalok és a 30 év alatti anyák adóalapot csökkentő kedvezménye

A megelőző év július hónapjára a Hivatalos Értesítőben közétett nemzetgazdasági szintű bruttó átlagkereset hóban 715.765.-, ezzel összefüggésben a 25 év alatti fiatalok és a 30 év alatti anyák kedvezményének a havi maximum összege is 715.765.-.

Családi kedvezmény havi összege

Családi kedvezmény havi összege kedvezményezett eltartottanként és jogosultsági hónaponként:

- egy eltartott esetén: 133.340.-
- két eltartott esetén: 266.660.- gyermekenként
- három eltartott esetén: 440.000.- gyermekenként
- beteg gyermek esetén: 133.340.- gyermekenként

Első házások adó alapot csökkentő kedvezménye

A házastársak által együttesen érvényesíthető kedvezmény jogosultsági hónaponként 33.335.-.